
Steenwijk, 14-01-2020

Aan: Het college van  Steenwijkerland

Betreft:  schriftelijke vragen resultaten handhaving vaarverordening

Geacht college,

Op verschillende momenten heeft zowel GroenLinks als de VVD schriftelijke vragen gesteld met 
betrekking tot de handhaving vaarverordening Giethoorn.
Op 12 november heeft u, zo begrepen wij, een kort verslag verstuurd naar Gieters Belang met daarin 
de resultaten van de handhaving afgelopen zomer 2019 in Giethoorn.

Ook is ons toegezegd dat wij als Raad hierover geïnformeerd zouden worden, medio november.
Tijdens de laatste vergadering van 2019, in december, hebben wij de wethouder nogmaals gevraagd 
wanneer hij de Raad gaat informeren over de resultaten echter tot op vandaag hebben wij geen 
enkel bericht ontvangen dat dit op één of andere wijze gedeeld zal worden met onze Raad.

Inmiddels is het halverwege januari en zijn nog steeds niet geïnformeerd, iets wat ons maar ook 
andere betrokken erg teleurstelt.

GroenLinks heeft de volgende vragen:

Hoe kan het dat wij meerdere malen verzoeken om ons te informeren over de resultaten van 
handhaving en de wethouder zich keer op keer niet houdt aan de toezeggingen?

Kan de wethouder ons nu toezeggen dat wij vóór februari 2020 een duidelijk en uitgebreid inzicht 
krijgen van de resultaten handhaving zomer 2019?

Aletta Makken

Fractie GroenLinks


